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Interpelacja

Zgtaszali5my wielokrotnie wcze6niej i obecnie postulaty dotyczqce podwy2ek dla

pracownik6w Obstugi i Administracji wloctawskich plac6wek o5wiatowych. Zwracam siq z

pro5bq o rozwa2enie propozycjiwynegocjowania dla tej grupy i mo2e te2 dla pracownik6w

socjalnych pracujqcych w miejscu plac6wki ukfadu zbiorowego w zakresie ptac. Bytoby to
kompleksowe i dfugoterminowe rozwiqzanie kwestii ptacowych w tych grupach

zawodowych.

Od jakiego6 czasu dyskutujemy w naszym mieScie o kwestiach dotyczqcych

motywowania kierownik6w w miejscu plac6wki oSwiatowej do pozyskiwania przez nich

sponsor6w i Srodk6w na polepszenie jako5ci ich pracy, co robiq oni jedni w wiqkszym, inni w

mniejszym zakresie. Proszq Pana Prezydenta o rozwa2enie zmiany obecnie funkcjonujqcego

systemu. Z tych pozyskiwanych Srodk6w ulokowanych na kontach specjalnych szk6t

pobierane sq oplaty za media. OszczqdnoSci w tym zakresie moina poczynii np. poprzez

zakup energii po ni2szych stawkach dla wszystkich szk5l i monitowania zu2ycia prqdu i ciepla.

Proszq pozytywne rozpatrzenie mojej pro5by.


